
 

 

Zápisnica 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Trnovci nad Váhom volebného obdobia 2022 – 2026, 

              ktoré sa konalo 11. decembra 2023 v zasadačke  

Obecného úradu Trnovec nad Váhom 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
Program:  
1. Otvorenie:  
     a) voľba návrhovej komisie 
     b) určenie zapisovateľa 
     c) určenie overovateľov zápisnice 
2. Návrh na zmenu programového rozpočtu obce na rok 2023 
3. Rozbor hospodárenia obce za 3. štvrťrok 2023 
4. VZN 4/2023 o doplnení a zmene Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2022 o výške príspevku na  
čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce  
Trnovec nad Váhom a určenie miesta a času zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky v  
základnej škole v znení VZN č. 2/2023 – návrh 
5. VZN 5/2023 o doplnení a zmene Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2022 o dani  
z nehnuteľností – návrh 
6. VZN 6/2023, ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie obce Trnovec nad Váhom č. 1/2019  
o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so 
 sídlom na území obce Trnovec nad Váhom  – návrh 
7. VZN 7/2023, ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie obce Trnovec nad Váhom č. 4/2021  
o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia – návrh 
8. VZN 8/2023 o doplnení a zmene Všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2020 Prevádzkový poriadok 
 pohrebísk obce Trnovec nad Váhom 
9. Programový rozpočet obce Trnovec nad Váhom na rok 2024 – návrh 
10. Správa o  výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/2023 
11. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Trnovec nad Váhom na roky 2024 – 2030 – návrh 
12. Návrh na vyradenie majetku ZŠ s MŠ Trnovec nad Váhom 
13. Zásady hospodárenia s majetkom obce – návrh 
14. Poradovník žiadateľov o pridelenie nájomného bytu vo vlastníctve obce na 1. polrok 2024 – návrh 
15. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Trnovec nad Váhom 
16. Rôzne (plán práce OZ na rok 2024, plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024, OVS 1/2023 – 2.  
kolo – informácia) 
17. Došlá pošta (žiadosť o ukončenie nájmu, žiadosť o prenájom, projekt na výstavbu rodinných  
domov – informácia) 
18. Diskusia 
19. Záver 
 
10. zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Berecz, ktorý privítal 
prítomných, konštatoval, že pozvánky boli doručené všetkým poslancom, prítomných je 8 poslancov, 
zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu. Do návrhovej komisie starosta 
určil poslancov Ing. Hlavatého, D. Marčeka a M. Tótha, následne sa obrátil na poslancov s otázkou, či 
majú k zloženiu tejto komisie pripomienky alebo pozmeňujúci návrh. Keďže takýto návrh neodznel, dal 
starosta o zložení návrhovej komisie hlasovať. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje zloženie návrhovej komisie 



 

 

Prezentácia: 8 
Za: 8 (Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. Suba, PhD., M. Tóth, 
K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Na základe prevedeného hlasovania bola návrhová komisia jednohlasne schválená. Za zapisovateľku 
starosta obce určil Ivetu Mesárošovú. Za overovateľov zápisnice z 10. zasadnutia OZ určil starosta 
poslancov Ing. Gašpierika a R. Hrabovského. 
 
Predsedajúci sa spýtal poslancov, či majú návrhy alebo pripomienky k programu rokovania, resp. či 
žiadajú program doplniť. Na zasadnutie sa dostavila Ing. Ábrahámová, počet poslancov sa teda zvýšil 
na 9. Žiadne návrhy a pripomienky od poslancov nezazneli, preto starosta dal hlasovať o schválení 
programu 10. zasadnutia OZ ako celku. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení.  
 
K bodu programu 2: „Návrh na zmenu programového rozpočtu obce na rok 2023“ 
 
Mgr. Berecz informoval, že každoročne sa na konci roka aktualizuje schválený rozpočet, všetkým 
poslancom bol materiál doručený, zaoberali sa ním komisie, návrh na zmenu je reálnym obrazom 
čerpania finančných prostriedkov. Keďže otázky neboli, slovo dostala hlavná kontrolórka obce, uviedla, 
že zmena rozpočtu nie je nič neobvyklé, takéto zmeny sa môžu robiť aj na každom zasadnutí, rozpočet sa 
schvaľoval pred rokom, po porovnaní so skutočnými príjmami a výdavkami bol vypracovaný návrh na 
zmenu. Návrh spĺňa všetky zákonné náležitosti, lebo bežný rozpočet je prebytkový, čo je základný 
predpis v rozpočtových pravidlách. Kapitálový je schodkový, ale bude krytý z finančných prostriedkov. Vo 
výdavkoch ide o zníženie bežného rozpočtu o nenávratný finančný príspevok za rozšírenie 
a rekonštrukciu materskej školy, pri kapitálových výdavkoch je zvýšenie najmä v kapitolách školstvo, 
požiarna ochrana a rekonštrukcia rozhlasu. Pri finančných operáciách sa o zmene neuvažuje. Rozpočet 
bude teda schodkový a hlavná kontrolórka odporučila návrh na jeho zmenu schváliť. 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 3: „Rozbor hospodárenia obce za 3. štvrťrok 2023“ 
 
Starosta uviedol, že obecný úrad pripravil rozbor hospodárenia obce k 30. septembru, aj tento materiál 
prerokovali príslušné komisie a bol zaslaný aj poslancom. Obec hospodárila s prebytkom 220 tisíc, ak sa 
bude počítať aj škola, je tam schodok, ktorý vznikol úhradami za rozšírenie kapacít materskej školy. 



 

 

Peniaze však už prišli a po započítaní tejto sumy je hospodárenie plusové. Ing. Fülöpová konštatovala, že 
čerpanie je priebežné, z výkazu je zrejmé, že plnenie príjmov bolo na 65,66% a čerpanie výdavkov 
64,11%, ako už povedal starosta, obec dostala prvú časť platby za materskú školu, vysoké plnenie je 
u podielových daní, výber daní z nehnuteľností za sledované obdobie, je vysoké, 78,7%. Súčasťou 
príjmov boli aj nedaňové príjmy, ako prenájom, poplatky za služby, kopírovanie, cintorínske poplatky, 
opatrovateľská služba, transfery verejnej správy, granty na prenesený výkon štátnej správy, ale aj 
dotácie z Environmentálneho fondu vo výške 9.935,97 eur, refundácia ministerstva hospodárstva za 
ceny energií v sume 10.666 eur, na činnosť DHZ 3.000 eur, na stravovanie detí a žiakov 30.146,70 eur. 
Obec svoje voľné zdroje zhodnocuje na termínovanom vklade, kapitálové príjmy boli 10.880,20 eur za 
predaj pozemkov. Vo vzťahu k rozpočtu boli výdavky vynaložené úmerne a zabezpečovali plynulý chod 
obce, obecného úradu, na mzdové a poistné povinnosti, úhrady za služby a pod. Kapitálové boli čerpané 
na 101,70%, najvyšší bol na rekonštrukciu budovy škôlky, ostatné výdavky smerovali na zveľaďovanie 
a rekonštrukciu majetku – byty, hasičská zbrojnica, ihrisko, ŠKD a pod. Výdavkové fin. operácie  to boli 
splátky úverov za nájomné domy, tá sa postupne znižuje. Výkazy sa odovzdávajú včas a riadne, výkaz Fin 
2-04 vykazuje, že daňové pohľadávky dosiahli sumu 104 tisíc, je to znížené proti predchádzajúcemu 
obdobiu. Po vykonaní kontroly môže konštatovať, že odporúča sledovať vývoj rozpočtu a vykonať 
zmeny, ktoré sa už vlastne urobili. Odporúča preto poslancom vziať na vedomie čerpanie za 3. štvrťrok 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. prerokovalo rozbor hospodárenia Obce Trnovec nad Váhom od 01. 1. 2023 do 30. 9. 2023 
 
2. berie na vedomie rozbor hospodárenia obce od 01. 1. 2023 do 30. 9. 2023 
 
3. berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k rozboru hospodárenia Obce Trnovec nad Váhom 
od 01. 1. 2023 do 30. 9. 2023 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 4: „VZN 4/2023 o doplnení a zmene Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2022 o 
výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Obce Trnovec nad Váhom a určenie miesta a času zápisu detí na plnenie povinnej školskej 
dochádzky v základnej škole v znení VZN č. 2/2023 – návrh“ 
 
Ako povedal starosta, VZN č. 4/2023 je návrh VZN, ktorý vychádza z požiadaviek školy. Týmto návrhom 
sa riešila výška príspevku na materskú školu, školský klub detí a režijné náklady v jedálni základnej školy. 
Poplatky je potrebné zvýšiť preto, že náklady sa enormne zvýšili, obecný úrad ich porovnal aj s okolitými 
obcami a sú jedny z najnižších. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje VZN 4/2023 o doplnení a zmene Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2022 o  
výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej  
pôsobnosti Obce Trnovec nad Váhom a určenie miesta a času zápisu detí na plnenie povinnej školskej  
dochádzky v základnej škole v znení VZN č. 2/2023 v navrhovanom znení 
 



 

 

Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 5: „VZN 5/2023 o doplnení a zmene Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2022 o 
dani z nehnuteľností – návrh“ 
 
Mgr. Berecz pokračoval ďalším bodom, návrh VZN č. 5/2023 je vlastne kozmetickou úpravou 
vypracovanou v dôsledku zmeny zákona, nejde o zvýšenie sadzby daní, zmiernila sa tvrdosť zákona tak, 
že komerčne využívané plochy majú mať inú sadzbu dane ako plochy, ktoré sú využívané na 
poľnohospodárstvo. 
 
schvaľuje VZN č. 5/2023 o doplnení a zmene Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2022 o dani 
z nehnuteľností vrátane prílohy č. 2 k tomuto VZN v navrhovanom znení 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 6: „VZN 6/2023, ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie obce Trnovec nad 
Váhom č. 1/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka 
školských zariadení so sídlom na území obce Trnovec nad Váhom  – návrh“ 
 
Starosta informoval, že návrh VZN bol vypracovaný kvôli zmene legislatívy. Na začiatku roka poslanci 
schvaľovali výšku originálnych kompetencií, touto novelou zákona je stanovené, že táto čiastka sa 
vyčlení v rozpočte a  do každoročne 31. 1. obecný úrad oznámi objem financií na originálne kompetencie 
ZŠ s MŠ. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje VZN 6/2023, ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie obce Trnovec nad Váhom č. 
1/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení 
so  sídlom na území obce Trnovec nad Váhom v znení VZN č. 1/2023 v navrhovanom znení 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 7: „VZN 7/2023, ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie obce Trnovec nad 
Váhom č. 4/2021 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia – návrh“ 
 



 

 

Týmto návrhom sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie o výške poplatkov za znečisťovanie ovzdušia 
malými zdrojmi, návrh vznikol na základe zmeny zákona, toto VZN už stráca svoj význam, upravili sa 
zdroje znečistenia, ktoré je možné spoplatniť, ale najväčšia zmena je, že ak suma nepresiahne 100 eur, 
poplatok sa nevyrubí. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje VZN 7/2023, ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie obce Trnovec nad Váhom č. 
4/2021 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia v navrhovanom znení 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 8: „VZN 8/2023 o doplnení a zmene Všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2020 
Prevádzkový poriadok pohrebísk obce Trnovec nad Váhom“ 
 
Mgr. Berecz informoval, že tento návrh prináša iba jednu zmenu, stanovuje sa poplatok za hrobku 
a rodinnú hrobku, ktorý je 30 eur. Tieto položky vo všeobecne záväznom nariadení č. 4/2020 riešené 
neboli. Ostatné poplatky sú nezmenené. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje VZN č. 8/2023 o doplnení a zmene Všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2020 Prevádzkový 
poriadok  pohrebísk obce Trnovec nad Váhom v navrhovanom znení 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 9: „Programový rozpočet obce Trnovec nad Váhom na rok 2024 – návrh“ 
 
Starosta udelil slovo prednostke obecného úradu, ktorá uviedla, že návrh rozpočtu bol súčasťou 
materiálov, bol riadne zverejnený a prerokovaný všetkými komisiami obecného zastupiteľstva, každý sa 
k nemu mohol vyjadriť. Zostavený je ako vyrovnaný, teraz k nemu povie stanovisko pani kontrolórka a ak 
budú otázky, potom ich zodpovie. Ing. Fülöpová uviedla, že rozpočet bol vypracovaný na 
základe podkladov, je to viacročný rozpočet, rozpočet na rok 2024 posúdila z hľadiska zákonnosti, 
metodickej správnosti a odbornosti, je v súlade so zákonmi, ktorých je viac, najmä zákon o rozpočtových 
pravidlách verejnej správy a územnej samosprávy, zákon o miestnych daniach a miestnych poplatkoch, 
zákon o rozpočtovom určení výnosov atď. Je dodržaný aj zákon, ktorý hovorí o metodike rozpočtu, tento 
návrh obsahuje všetko potrebné. Dodržaná bola aj informačná povinnosť, metodická správnosť., ako aj 
jednotlivé kategórie. Ďalšia metodika tvorby rozpočtu je daná zákonom, ktorý hovorí, že rozpočet je 
bežný, kapitálový a finančný, zákon aj hovorí o viacročnom rozpočte, aj tento rozpočet je zostavený na 
roky 2024-2026. Návrh je vyrovnaný, bežný rozpočet je prebytkový, kapitálový je schodkový, ale ten 
bude krytý z finančných operácií v sume 290 tisíc a vo vecnom vyjadrení ide o prevod zostatku 



 

 

finančných prostriedkov z tohto roka. Dnes je moderné hovoriť, že zostavujeme dobrý, vyrovnaný 
rozpočet, ale tu sú vyčlenené aj kapitálové výdavky, obec uvažuje, nebude len kúriť a svietiť, financie 
budú čerpané na rozvoj obce, myslí sa tu aj na rekonštrukciu komunikácií, urnovú stenu, inžinierske 
siete, kamerového systému, nákup špeciálnych a pracovných strojov. Na záver hlavná kontrolórka 
skonštatovala, že rozpočet je v súlade so zákonmi a predpismi, odporúča výdavky smerovať len do 
financovania majetku obce, financovanie do cudzieho majetku je nezákonné. Rozpočet bol zverejnený 
24.11. a ona odporúča predložený návrh na rok 2024 schváliť a výhľadové rozpočty na roky vziať na 
vedomie. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. prerokovalo návrh programového rozpočtu Obce Trnovec nad Váhom na roky 2024 – 2026.  

2. berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu programového rozpočtu na rok 2024 

a výhľadového rozpočtu na roky 2025 – 2026 

3. schvaľuje rozpočet Obce Trnovec nad Váhom na rok 2024 vrátane programov a podprogramov 

4. berie na vedomie návrh rozpočtu Obce Trnovec nad Váhom na roky 2025 – 2026 vrátane programov 
a podprogramov 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 10: „Správa o  výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za 
školský rok 2022/2023“ 
 
Starosta požiadal o krátke zhrnutie riaditeľku školy Mgr. Žigovú, keďže správy dostali všetci ako súčasť 
materiálov k dnešnému zasadnutiu. Mgr. Žigová uviedla, že obe správy boli prerokované Radou školy aj 
komisiami pri OZ, snahou vedenia bolo nabehnúť na normálny školský život, poďakovať by sa chcela za 
prácu okolo projektu na rozšírenie kapacity materskej školy, za čo patrí vďaka obecnému úradu, 
združeniu rodičov školy a rade školy, pokiaľ sú otázky, rada ich zodpovie. Doplnila ešte, že školu 
navštevuje k 15. 9. 180 detí, do materskej školy chodí 86 detí a boli zriadené štyri triedy. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje bez výhrad 
 
a) Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/23 v ZŠ s 
MŠ Trnovec nad Váhom 302 
 
b) Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/23  
v Elokovanom pracovisku ZŠ s MŠ Trnovec nad Váhom 302 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 



 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 11: „Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na roky 2024 – 2030 – návrh“ 
 
Starosta uviedol, že tento dokument je strednodobým strategickým dokumentom a je potrebný v 
prípade, že sa obec uchádza o dotácie, z tohto dôvodu bola spracovaná aj táto aktualizácia. Hlavná 
kontrolórka obce ešte doplnila, že dokument sa nazýva program hospodárskeho rozvoja a sociálneho 
rozvoja obce. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce Trnovec nad Váhom na roky 2024 
– 2030 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 12: „Návrh na vyradenie majetku ZŠ s MŠ Trnovec nad Váhom“ 
 
Starosta pokračoval návrhom na vyradenie majetku, ktorý vznikol na základe požiadavky školy, 
vyraďovacia a likvidačná komisia sa touto požiadavkou zaoberala a predložila návrh, požiadal predsedu 
komisie, aby zastupiteľstvo v skratke informoval. Ing. Hlavatý uviedol, že členovia komisie dostali dosť 
rozsiahly zoznam, boli na ňom zväčša staré učebnice a pomôcky, boli neaktuálne, časť z nich sa v škole 
už ani nenachádza. Hodnoty sú také nízke, že dnes by sa do evidencie spotrebného materiálu ani 
nezaradili. Odporučili ich likvidáciu, zostali však niektoré veci, prebytočné kuchynské vybavenie a jeden 
traktor, ktoré navrhli ponúknuť na odpredaj. Zoznam bol doručený ako súčasť materiálov. Prednostka 
obecného úradu ešte dodala, že hodnota týchto predmetov je vysoká preto, že sa nič z nich neodpisuje, 
eviduje sa v pôvodnej výške, hodnotnejšie však bolo len kuchynské zariadenie a traktor, tie navrhuje 
komisia predať, ostatné zlikvidovať. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje vyradenie majetku Základnej školy s materskou školou Trnovec nad Váhom 302 v zmysle 
návrhu vyraďovacej komisie 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 13: „Zásady hospodárenia s majetkom obce  – návrh“ 
 
Aj tento dokument bol novelizovaný v dôsledku zmeny zákona, najvýraznejšie zmeny sa týkajú predaja 
majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorý musí byť stanovený práve v týchto zásadách. Je to 
dokument, ktorý je možné v budúcnosti kedykoľvek meniť a dopĺňať, zároveň sa ním určujú 



 

 

kompetencie starostu pri vyraďovaní majetku, ak mal nadobúdacie hodnotu do 3.000 eur. Návrh zásad 
bol súčasťou materiálu. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. ruší Zásady hospodárenia s majetkom obce a majetkom štátu zvereným obci Trnovec nad Váhom, na 
ktorých sa uznieslo Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom dňa 23. 2. 1998 
 
2. schvaľuje „Zásady hospodárenia s majetkom obce Trnovec nad Váhom “podľa predloženého návrhu  
 
3. ukladá obecnému úradu zverejniť schválené „Zásady hospodárenia s majetkom obce“ na webovom 
sídle obce 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 14: „Poradovník žiadateľov o pridelenie nájomného bytu vo vlastníctve obce na 1. 
polrok 2024 – návrh“ 
 
Mgr. Berecz požiadal o stanovisko predsedníčku komisie sociálnej, bytovej a zdravotníctva, Ing. 
Ábrahámová povedala, že komisia sa stretla minulý týždeň, jedným z bodov bol aj návrh poradovníka. Pri 
troch žiadateľoch neboli splnené podmienky všeobecne záväzného nariadenia, preto do poradovníka 
zaradení neboli. Zoznam žiadateľov je dosť široký, čo je dobre, na druhej strane je náročnejšie získať byt. 
Komisia odporúča návrh poradovníka schváliť. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. schvaľuje poradovník žiadateľov o nájomné byty vo vlastníctve Obce Trnovec nad Váhom podľa 
predloženého návrhu 
 
Platnosť poradovníka:  do 30. 6. 2024 
 
2. ukladá obecnému úradu zverejniť poradovník žiadateľov na webovom sídle Obce Trnovec nad Váhom 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu programu 15: „Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Trnovec nad Váhom“ 
 
Starosta uviedol, že pani kontrolórke končí funkčné obdobie, všetky materiály poslanci dostali, 29. 
januára sa bude konať voľba, tento dátum doplníme k plánu práce OZ. Návrh je vypracovaný v súlade so 
zákonom, vrátane lehôt. Potrebné je zriadiť komisiu na otváranie a vyhodnocovanie obálok, starosta sa 
spýtal, kto by mal záujem, prihlásili sa poslanci PaedDr. Suba, PhD., K. Tusková, D. Marček a R. 



 

 

Hrabovský, piatym členom komisie bude prednostka obecného úradu. Starosta ešte dodal, že hlasovanie 
môže byť verejné alebo tajné, poslanci sa zhodli na tajnom hlasovaní. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
a) vyhlasuje 
v zmysle §18a) ods. 2 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov voľbu hlavného kontrolóra Obce Trnovec nad Váhom na funkčné obdobie rokov 2024 – 2030. 
Deň konania voľby hlavného kontrolóra Obce Trnovec nad Váhom: 29. 1. 2024 o 17.00 hod. 
v zasadačke na 1. poschodí Obecného úradu Trnovec nad Váhom, 925 71  Trnovec nad Váhom 587 
 
Voľba hlavného kontrolóra obce sa uskutoční verejným/tajným hlasovaním poslancov Obecného 
zastupiteľstva v Trnovci nad Váhom. 
 
b) určuje požiadavky, ktoré musí spĺňať kandidát na výkon funkcie hlavného kontrolóra:  
1.) kvalifikačné predpoklady v zmysle § 18a ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov:  
- ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie,  
 2.) kvalifikačné predpoklady v zmysle § 3 ods. 1 zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom 
záujme v znení neskorších predpisov:  
- spôsobilosť na právne úkony v plnom rozsahu,  
- bezúhonnosť,  
3.) znalosť legislatívy v oblasti samosprávy, a to najmä: 
- zákona č. 460/1992 Zb. Ústava Slovenskej republiky v znení neskorších predpisov, 
- zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 
- zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci v znení neskorších predpisov, 
- zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme v znení neskorších predpisov, 
- zákona č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy v znení neskorších predpisov, 
- zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov, 
- zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite v znení neskorších predpisov, 
- zákona č. 9/2010 Z. z. o sťažnostiach v znení neskorších predpisov, 
- zákona č. 71/1967 Zb. o správnom konaní v znení neskorších predpisov, 
- zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v znení neskorších predpisov. 
  
c) určuje rozsah výkonu funkcie hlavného kontrolóra Obce Trnovec nad Váhom vo výške 0,20 úväzku 
 
d) stanovuje náležitosti písomnej prihlášky:  
- osobné údaje v rozsahu podľa § 10 ods. 4 písm. a) zákona č. 330/2007 Z. z. o registri trestov , ako aj 
telefonický a e-mailový kontakt, 
- úradne overená fotokópia dokladu o najvyššom dosiahnutom vzdelaní,  
- štruktúrovaný životopis, 
- písomný súhlas so spracovaním osobných údajov v zmysle § 13 zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane 
osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov,  
  
e) určuje termín doručenia a miesto podávania prihlášky: 15. 1. 2024 do 14.00 h., t. j. najneskôr 14 dní 
pred dňom konania voľby na Obecný úrad v Trnovci nad Váhom, 925 71  Trnovec nad Váhom 587 v 
zalepenej obálke s označením „Voľba hlavného kontrolóra – Neotvárať“.    . Rozhodujúci je dátum 
doručenia písomnej prihlášky na obecný úrad, alebo dátum doručenia podľa pošty.  
 
f) zriaďuje komisiu v zložení PaedDr. Imrich Suba, PhD., Katarína Tusková, Dezider Marček, Rastislav 
Hrabovský a Mgr. Nikoleta Vargová na posúdenie zákonných náležitostí podaných prihlášok. Otváranie 
obálok a posúdenie splnenia podmienok uskutoční komisia dňa 15. 1. 2024 o 15.00 hod. v zasadačke 
obecného úradu. Komisia predloží svoje závery obecnému zastupiteľstvu najneskôr 10 dní pred konaním 
voľby hlavného kontrolóra. 



 

 

g) ukladá obecnému úradu zabezpečiť zverejnenie vyhlásenia dňa konania voľby hlavného kontrolóra na 
úradnej tabuli a na webovom sídle obce v zákonom stanovenej lehote, ktorá je najmenej 40 dní  pred 
dňom konania voľby tak, aby sa voľba vykonala počas posledných 60 dní funkčného obdobia 
doterajšieho hlavného kontrolóra 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu 16: „Rôzne ((plán práce OZ na rok 2024, plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024, OVS 1/2023 
– 2. kolo – informácia)“ 
 
Starosta prezentoval tento bod, skladá sa z viacerých častí, prvým je návrh plánu práce obecného 
zastupiteľstva, ten je stanovený tak, že raz za tri mesiace zastupiteľstvo musí zasadnúť, navrhol doplniť 
aj termín 29. 1. 2024, na ktorý bola stanovená voľba hlavného kontrolóra obce. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. prerokovalo návrh Plánu práce Obecného zastupiteľstva na rok 2024 
 
2. schvaľuje Plán práce Obecného zastupiteľstva na rok 2024 
Termíny zasadnutí: 
29. 1. 2024 
12. 2. 2024 
15. 4. 2024 
17. 6. 2024 
16. 9. 2024 
9. 12. 2024 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
Hlavná kontrolórka obce predložila návrh plánu kontrolnej činnosti na prvý polrok 2024, ktorý bol 
súčasťou materiálov, bol zverejnený v zmysle zákona, povedal starosta. Potom sa slova ujala Ing. 
Fülöpová, uviedla, že plán hovorí o tom, že sa kontroluje dodržiavanie všeobecných právnych predpisov, 
plán je rozdelený na tri časti, je tu kontrola obce a rozpočtovej organizácie za posledný štvrťrok 2023 
a prvý štvrťrok 2024, pribudla nová povinnosť, kontrola prevodov nehnuteľného majetku obce, ktorá 
prevýši sumu 20 tisíc eur, je tu kontrola plnenia uznesení, poslednou časťou je vypracovanie stanovísk, 
napr. k záverečnému účtu, k rozpočtu a pod. Ďalšou novinkou je ochrana protispoločenskej činnosti, 
v zmysle smernica sa evidujú sťažnosti, v kontrolnej činnosti môže nastať aj zmena, najmä v prípade 
zistenia nedostatkov. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 



 

 

schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Trnovec nad Váhom na 1. polrok 2024 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
Starosta pokračoval poslednou informáciou v tomto bode, o ukončení druhého kola obchodnej verejnej 
súťaže č. 1/2023. Toto kolo bolo neúspešné, nikto sa neprihlásil, diskutovalo sa na finančnej komisii, 
ktorá odporúča počkať s predajom, lebo tohto majetku sa obec nepotrebuje zbaviť okamžite. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
berie na vedomie informáciu o výsledku 2. kola Obchodnej verejnej súťaže č. 1/2023 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu 17: „Došlá pošta (žiadosť o ukončenie nájmu, žiadosť o prenájom, projekt na výstavbu 
rodinných domov – informácia)“ 
 
Starosta pristúpil k prvej časti došlej pošty, výpoveď nájomnej zmluvy na prevádzku cukráreň podala 
nájomníčka p. Belovičová. Diskusia o tom, ako nakladať s týmito priestormi po ich uvoľnení prebehla 
v komisiách, členky ZO JDS sa sťažovali, že im schody robia problémy, obecný úrad preto navrhuje 
prideliť im túto miestnosť. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
berie na vedomie ukončenie nájomnej zmluvy č. OVS 1/2019 k 31. 12. 2023 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
Ďalej Mgr. Berecz pokračoval žiadosťou o prenájom rodinného domu v Hornom Jatove, žiadosť si podal 
pán Mezei, ktorý je vnukom pôvodných nájomníkov a chcel by dom naďalej využívať. Vo VZN o bytoch 
tento dom nie je zahrnutý, obecný úrad hľadal riešenie spolu s komisiami obecného zastupiteľstva, 
padol návrh na krátkodobý prenájom a vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na prenájom tohto 
rodinného domu. Ing. Hlavatý sa spýtal, či sa budú podmienky schvaľovať na januárovom zasadnutí, 
starosta povedal, že zrejme nie, Ing. Hlavatý sa spýtal, či zastupiteľstvo bude schvaľovať na základe 



 

 

výsledkov súťaže aj samotný prenájom, prednostka odpovedala záporne, návrh nájomnej zmluvy bude 
schválený už v podmienkach súťaže.  
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. berie na vedomie žiadosť pána Mezeiho o prenájom rodinného domu č. 854 v časti obce Horný Jatov 
 
2. ukladá obecnému úradu vypracovať podmienky obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na 
prenájom rodinného domu č. 854 v k. ú. Horný Jatov 
 
3. berie na vedomie uzavretie nájomnej zmluvy na dobu 3 mesiacov na prenájom rodinného domu č. 
854 s Romanom Mezeim v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce Trnovec nad Váhom 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
Mgr. Berecz pokračoval projektom, ktorý už viackrát bol na zasadnutí prerokovaný, investor plánuje 
vybudovať viacero stavebných pozemkov a komunikáciu k nim s tým, že by ju bezodplatne daroval obci, 
čím by sa zabezpečil aj prístup do areálu školy. Momentálne územný plán počíta s miestnou 
komunikáciou na vedľajšej parcele, územným rozhodnutím sa však takýto súhlas vydať dá. Aj preto sa 
o projekte diskutuje na zastupiteľstve, lebo ide o vážnejší zásah do platného územného plánu. Ing. 
Rábek sa spýtal, či je k tomu schéma, prednostka priniesla dokumentáciu a poslanec do nej nahliadol. 
Potom sa spýtal, či bude v tomto úseku budovať cestu aj obec, starosta mu odpovedal, že by to už bolo 
bezpredmetné, diskutovalo sa o tom, že komunikácia vybudovaná investorom by ponechala možnosť 
otvoriť komunikáciu z oboch strán a bol by z nej prístup do areálu školy. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
1. berie na vedomie informácie o projekte na výstavbu rodinných domov investora Ing. Vágovej 
 
2. súhlasí s realizáciou projektu investičnej bytovej výstavby – Trnovec nad Váhom v zmysle predloženej 
projektovej dokumentácie na vydanie územného rozhodnutia  
 
3. berie na vedomie záväzok investora, že: 
 
a) plánovanú cestu v zmysle projektovej dokumentácie investor odovzdá bezodplatne do vlastníctva 
Obce Trnovec nad Váhom 
 
b) v zmysle následného stavebného konania bude zabezpečený vstup do areálu základnej školy 
v prospech Obce Trnovec nad Váhom 
 
c) realizácia každej navrhovanej nehnuteľnosti bude schvaľovaná v osobitnom stavebnom konaní 
a zároveň bude v zmysle následného stavebného konania zabezpečený vstup do areálu školy v prospech 
Obce Trnovec nad Váhom 
 
Prezentácia: 9 
Za: 9 (Ing. Ábrahámová, Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. 
Suba, PhD., M. Tóth, K. Tusková) 



 

 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení. 
 
K bodu 18: „Diskusia“ 
 
Starosta otvoril diskusiu, informoval, že v sobotu sa konajú vianočné trhy, začínajú od dvanástej, 
o pätnástej bude kultúrny program, počasie by malo byť dobré. Potom pozval poslancov na vianočný 
večierok, ktorý bude 21. 12. od 18.00 h. v sále Miestneho kultúrneho strediska a napokon ich v skratke 
oboznámil s tým, že na komisii na ochranu kultúrneho dedičstva bola diskusia o mauzóleu Pyrkerovcov 
v Hornom Jatove. Hoci stojí už desiatky rokov na cintoríne, nikto sa ním doteraz nezaoberal, teraz zistili, 
že ho dal vybudovať veľmi významný človek. Diskutovali s viacerými odborníkmi, všetci sú názoru, že to 
môže byť veľký historický objav. Obec plánuje usporiadať medzinárodnú konferenciu a získať peniaze na 
rekonštrukciu objektu. Nadviazali sme už spoluprácu s pamiatkarmi a trnavskou arcidiecézou.  
 
Potom sa do diskusie zapojil D. Marček, už pred zasadnutím informoval kolegov, ukázal aj fotografie, na 
futbalovom ihrisku si niekto urobil pretekársku dráhu, vytrhal trávu na šestnástke, poničil ju. Hovoril aj 
s príslušníkmi obecnej polície, preveria, či je niečo vidieť na kamerách. Brána bola otvorená a tak vošli do 
areálu, chcel by požiadať, aby sa ihrisko zamykalo ako kedysi, aby sa naň nedalo dostať autami, hoci 
možno sa to mnohým nebude páčiť. Mgr. Vargová navrhla, aby bránky pre peších zostali otvorené, veľa 
ľudí areál využíva. D. Marček doplnil, že nedávno poškodili parkovisko, teraz úmyselne hraciu plochu, 
a nechce ani myslieť, v akom stave bude závlahový systém. PaedDr. Suba, PhD. Konštatoval, že 
kamerový systém sa stále rieši, v obci je už optika, doteraz kamery neboli práve kvôli tomu, že optika 
nebola. Chce sa spýtať, či dostala obec vlákna zdarma, aj na to, kedy konečne spustíme kamerový 
systém. Ďalej požiadal, aby obecný úrad informoval občanov, chodia tu rôzni podomoví predajcovia, 
ponúkajú optický internet. Ľudia by mali vedieť, že si môžu vybrať, aj on bol u miestnej firmy, teraz 
prešiel k O2, veľa ľudí možno ani nevie, aké sú možnosti. Taktiež pokiaľ ide o kamerový systém, dnes sú 
systémy vyspelé, hoci verí, že obecní policajti majú tip a vedia, kto mohol poškodiť ihrisko, aj on osobne 
vie, kto robí rallye. Nemyslel by si však, že niekto si dovolí vojsť na hraciu plochu, hoci na zasiate pole 
vojde. Starosta odpovedal, že pokiaľ ide o kamery, na budúci rok určite budú, teraz sa čaká, lebo optika 
od Telekomu nie je ešte v celej obci, mala by byť začiatkom budúceho roka. Už je spracovaný aj projekt 
na kamerový systém. Pokiaľ ide o vlákna, tam sa diskutovalo o samostatnej chráničke, do ktorej si obec 
umiestni vlákno. Informáciu, že obyvatelia si medzi poskytovateľmi internetu môžu vyberať, určite 
zverejniť môžeme, nebudeme ich však menovať, aby sa nejednalo o reklamu. Pokiaľ ide o areál ihriska, 
bude sa zamykať a pre peších bude prístupný od školy. 
 
Ing. Hlavatý sa prihlásil do diskusie, 16. novembra sa konalo slávnostné požehnanie kríža a odhalenie 
tabule k nemu, poďakoval zamestnancom, ktorí sa na príprave podieľali, pánu farárovi aj starostovi 
obce, lebo vďaka nemu sa obnovujú pamiatky. Je rád, že okrem neho prispeli aj jeho deti, do zbierky sa 
zapojil aj mladík, ktorého doteraz nepoznal. Žije v obci tri roky a predsa prispel na rekonštrukciu kríža, 
žiaľ, takých ľudí nie je veľa. Povedal, že on si pamiatky váži a je dobré, že sa k nim umiestňujú tabule, 
ktoré uvádzajú fakty, ktoré sú o pamiatkach známe. K. Tusková informovala o tom, že bývalý žiak školy 
Sebastián Petréč bude ocenený za detský čin roka, zachránil život spolužiakovi Farkašovi. Zároveň 
pozvala všetkých na jedličkovú slávnosť, ktorú organizuje škola, starosta pripomenul, že 15. 12. je 
v kostole benefičný koncert. M. Tóth sa spýtal, či sa neplánuje vybudovať chodník k predajni Luk a šíp, 
chodia tam ľudia do práce, aj pre balíky, nakupovať aj na krúžky. Starosta uviedol, že tam nie je veľa 
domov, ale môže to byť predmetom diskusie. R. Hrabovský pripomenul, že už 4 – 5 rokov sa diskutuje 
o územnom pláne, pracuje sa na zmene? Prednostka mu odpovedala, že sa riešia iba niektoré lokality, 
v centre obce zmena navrhovaná nie je. R. Hrabovský konštatoval, že pripomienku občania dať môžu. 
 
Ďalšie diskusné príspevky už neodzneli, preto Mgr. Berecz poďakoval prítomným za účasť a ukončil 10. 
zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
 



 

 

Overovatelia: 
 
 
 
 
Ing. Peter Gašpierik                                                                                              Rastislav Hrabovský 
 
 
 
Zapísala: Iveta Mesárošová 
 
 
V Trnovci nad Váhom, 14. decembra 2023                                            
 
 
 
                                                                                               Mgr. Oliver Berecz, starosta obce 


